



金獎 Gold Award

公營機構及公用事業 Public Organizations and Utilities



香港國際機場 HONG KONG INTERNATIONAL AIRPORT

香港機場管理局
Airport Authority Hong Kong

香港國際機場致力實踐環保，包括減少污染，善用能源及其他資源，並盡可能廢物利用和循環再造，以及持續提升環保表現。我們努力確保在日常運作及擴建計劃中，均重視環境管理。我們並要求業務夥伴同樣以負責任的態度，在機場從事業務及航空相關活動。

Hong Kong International Airport (HKIA) strives to achieve high environmental standards. This includes minimizing pollution, using energy and other resources efficiently, recycling and reusing wherever possible, and continually improving our environmental performance. We ensure that environmental management has a high level of importance in every aspect of our daily operations and planned expansion. We also require our business partners to adopt the same responsible approach in their business and aviation related activities at the airport.



為飛行區車隊引入本地研發的電子車「MyCar」
Introduction of locally developed electric vehicle "MyCar" to airfield vehicle fleet



為客機提供固定地面供電系統及預調空氣系統
Provision of fixed ground power and pre-conditioned air systems to aircraft



機場管理局今與近40家機場業務夥伴承諾於2015年
減碳強度25%

Airport Authority and nearly 40 airport business partners
pledge to reduce 25% carbon intensity by 2015



機場管理局全面採用生物柴油
All Airport Authority Hong Kong's diesel vehicles
use biodiesel